
 

Skolebestyrelsesmøde 24. oktober 2022 kl.17-20,  

Mødet foregår på Knudsøskolen  

kl. 17 får vi lidt at spise.  

 

Deltagere: Mathias, Elias, Diana, Bjarke, Krishna, Susanne R., Peter og Jette 

 

Afbud: Susanne, Mikkel, Karin, Kasper 

1. Godkendelse af dagsorden samt skribent til kort nyt (5 min) udsætte et punkt fx digital 

dannelse eller ?? kostpolitik – besøg i børnehuset. 

 

2. Orientering fra skole og børnehave (15 min)  

Bevægelsesuge en stor succes, godt at mærke Knudsøånden igen både blandt voksne og børn 

Der er ukrainske børn som er startet i 0. og 6. klasse 

Modulbyggeriet er taget i brug, bestyrelsen vises rundt kl. 19.30 

Lukket møde tilføjes som punkt 

Deltagere i tilsynsbesøg daginstitution 

Nye ansatte: Jytte i SFO, Johannes i skole Souha, Rikke og Anna, Marius – Line studerende 

starter 1. dec og skal være her i 6 mdr. Simon tilbage  

efter barsel, Jacob og Maudo stopper 1. december. Søren er startet som pædagog i SFO i stedet 

for lærerstillingen. 

 

 

3. Elevrådet (10 min) 

Indkøb til klasserne præsentation til fællessamling 

Elevrådet har købt bolde og sandkasselegetøj. De ønsker kunstgræs på multibanen. 

Der ses på om der er penge i budgettet til kunstgræs. 

 

4. Tilbagemelding fra dialogmødet den 6.10 (10 min) 

Der arbejdes med at lave en proces frem mod nye og måske samlede politikker på børne og 

Ungeområdet. 

 

5. Tilbagemelding vedr. fællesmøde med bestyrelsen på ”Ry-skolerne” (10 min) 
 
Placering blev fastlagt til d. 17. januar i Bjedstrup. 17.00 – 20.00  
Der vor to ting, der blev bragt frem til en dagsorden for mødet.  
 
En gensidig inspiration til arbejdet i bestyrelserne: 

 Præsentation af bestyrelsernes/skolernes visioner, indsatser og temaer. 

 Inspiration til bestyrelsernes arbejdsområder. 

En dialogcafe, hvor alle kan komme i spil: 
Stationer: 

 Brobygning til det politiske. Skolepolitik (Kristian undersøger, om der er noget på vej) 

 Overgang til fælles overbygning 

 Elev involvering – elevråd  

 Andet, som er aktuelt, når vi når frem til januar 



Endelig drøftede vi om der skulle være et parallelt forum for elevrådsrepræsentanter. Obs på, at 
elevrådsrepræsentanterne fra de tre af skolerne er meget unge. 

 

Jette præsenterede udkast til dagsorden og der var følgende kommentarer: 

Spændende program, som bestyrelsen bakker op om. 

 

6. Opfølgning fra sidste møde vedr. cykelsti (15 min) 

Fra referatet: Der er cykelsti i lokalplanen for den nye skole. Skal bestyrelsen gå ind i 

fremskyndelse af cykelstien for bedre tilgængelighed for skolens elever. 

Bestyrelsen udformer en formel skrivelse. Kasper og Krishna 

UDSAT 

 

7. Kostpolitik (20 min) – skal Knudsø have en kostpolitik? Vil bestyrelsen prioritere et 

princip for kost på Knudsø? Kasper motiverer punktet. 

UDSAT 

 

8. Jette fortæller om Knudsø udviklingskontrakten 2022, og de tanker, der arbejdes med for 

kontrakten i kommende år. Kontrakten medsendes som bilag. (30 min)  

Under dette punkt vises evaluering af læringsmiljøet i 6.kl og 0.-1.klasse 

Orientering taget til efterretning 

9. Kasper introducerer til hjemmeopgaver (5 min) 

Er der noget udover udviklingskontraktens punkter som bestyrelsen ønsker der arbejdes 

mere med 

 

Naturen som en vigtig del 

Forældre lærer samarbejdet – gensidig tillid – tydelige forventninger 

På hvilken måde skal forældrene tage del i skolen – tydelig kommunikation 

Trivsel 

 

10. Digital dannelse og revidering af princip om brugen af mobil (25 min) 

      Bilag nuværende princip  

UDSAT 

11. Lukket møde 

 

      Næste møde 7.december 

 Kontrakt 23 

 Budget 23 

 Trivselsmåling 

 Pædagogisk grundlag og børnesyn 

 


